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Protokoll fört vid ordinarie föreningsstämma 2021-11-22  

hållen i Gökhems församlingshem med start kl. 19.00. 

Närvarande enligt avprickning var 17 medlemmar representerande 18 medlemskap. 

Gökhem: Hillevi Ågren, Jan Andersson, Jan-Olof Falk,  

   Elisabet /Kenneth/ Gustavsson, Kristina Remgård Gredenvall,  

   Mikael Ljunggren, Stig Säll, Torbjörn Gunberg och Torbjörn Hansson. 

Sörby: Kjell-Åke Larsson. 

Trävattna: Annika Hollsing (2), Rune Lindberg och Rune Torstenson. 

Ullene: Christer Persson och Rolf Karlén. 

Vilske-Kleva: Oskar Snögren och Rune Henriksson. 

§ 1. Föreningsstämmans öppnande 

 Föreningens ordförande Mattias Björklund hade förhinder att närvara och i hans ställe hälsade 

 föreningens kassör Rolf Karlén alla välkomna och förklarade årets stämma öppnad. 

§ 2. Godkännande av röstlängd 

  Den gjorda avprickningslistan godkändes som röstlängd. 

§ 3. Stämmans ordförande och sekreterare 

  Till ordförande för stämman valdes Jan-Olof Falk och till sekreterare för stämman  

  utsågs Rune Torstenson. 

§ 4. Val av två justeringspersoner 

  Till justeringspersoner och rösträknare utsågs Annika Hollsing och Torbjörn Hansson. 

§ 5. Mötets behöriga utlysande – kallelsens godkännande 

  Godkändes att stämman var behörigt utlyst genom kallelse, som var utsänd via e-post  

 till alla med kända e-postadresser 2021-10-24 och till brevmottagare 2021-10-25.   

§ 6. Dagordningen 

  Den utsända dagordningen godkändes. 

§ 7. Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelse 

  Den i kallelsen utsända Verksamhetsberättelsen för 2020 godkändes.  

  Kassören Rolf Karlén presenterade och kommenterade  

  Resultat- och Balansräkningarna samt Förvaltningsberättelsen.  

 Styrelsen föreslog att den balanserade förlusten 156 056 kr utökad  

 med årets förlust om 139 391 kr till 295 447 kr överfördes i ny räkning.   

 Redovisningen godkändes. 

  Kassören presenterade Revisionsberättelsen med förslag till dispositioner och ansvarsfrihet  

 för styrelsen för den tid revisionen omfattade. Revisionsberättelsen godkändes av stämman. 
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§ 8. Fastställande av balans- och resultaträkningarna samt disposition av årets resultat. 

  Balans- och resultaträkningarna fastställdes och föreslagen  

  resultatdisposition godkändes. 

 

§ 9. Ansvarsfrihet 

 Årsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

 

§ 10. Arvoden 

 Styrelsens förslag att 30 000 kr skulle avsättas till styrelsen som arvode, 

  att fritt fördela till ledamöter, suppleanter och revisorer, godkändes. 

 

§ 11. Beslut om medlemsavgift för 2022 och nätavgifter för 2021 

  11.1 Medlemsavgiften för 2022 fastställdes till oförändrade 100 kr. 

  11.2 Den föreslagna nätavgiften för 2021 om 30 kr + moms per månad för  

  fastighet med aktiv anslutning fastställdes. 

 

§ 12. Budget 

 Kassören Rolf Karlén presenterade styrelsens förslag till Resultatbudget. 

  Budgeten fastställdes av stämman. 

 

§ 13 Val av ordförande 

  Till ordförande för ett år efter Mattias Björklund, som avböjt omval,  

 nyvaldes enhälligt Oskar Snögren. 

 

§ 14. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter 

  Styrelsens ledamöter och suppleanter väljs för en mandattid om två år – om möjligt  

  hälften vartannat år. Till ordinarie ledamöter omvaldes Rolf Karlén och Stig Säll samt 

 nyvaldes Mattias Björklund. Till suppleant omvaldes Rune Lindberg. 

 

§ 15. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

  Till revisorer för ett år omvaldes Lars-Åke Ljunggren och Tomas Torsein. 

  Till revisorssuppleanter för ett år omvaldes Erik Kyrkander och Liselott Karlberg 

 

§ 16. Val av valberedning 

  Samtliga fem ledamöter i valberedningen omvaldes för ett år – Torbjörn Hansson,  

  Gökhem, Kjell-Åke Larsson, Sörby, Kjell Richardson, Trevattna, Lars Hansson, Ullene, 

  och Ingemar Eriksson, Vilske-Kleva. Sammankallande Kjell-Åke Larsson.  

  

§ 17. Övriga frågor 

  En fråga om tidigare diskuterad eventuell ombyggnad av nätet för att enbart  

 ha till Telia direktanknutna noder besvarades med att tankarna fortsatt finns.  

 Eventuellt kan slang komma att samförläggas i pågående grävningar i Odensberg  

 för att ge sådan möjlighet men inget är i dagsläget ännu gjort. 
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§ 18. Stämmans avslutande 

  Nyvalde Ordförande Oskar Snögren tog över och tackade stämmoordföranden  

 Jan-Olof Falk för dagen. Avgående ordföranden Mattias Björklund förärades  

 en blomsterkvast som ett tecken på föreningens uppskattning för hans arbete. 

 (Blommorna överlämnades till Mattias hemma senare under kvällen.) 

  Tack riktades också till Floby pastorat för lånet av Gökhems församlingshem och 

  till Gökhems Hembygdsförening för välsmakande förplägnad. 

  Ett avslutande tack riktades till alla medlemmar som deltagit i stämman. 

  Med detta avslutades årets ordinarie föreningsstämma. 

 

 

Dag som ovan 

 

Rune Torstenson   Jan-Olof Falk 

utsedd sekreterare för stämman  vald ordförande för stämman 

 

 

Annika Hollsing   Torbjörn Hansson 

vald justeringsperson   vald justeringsperson 

 


